
  
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 
 Încheiat azi 29.09.2010 orele 1200 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
septembrie , conform convocatorului înregistrat la nr. 3087  din  23.09.2010. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 ,câţi numără consiliul 
local , dl.Dumitrescu Ilie şi dl.Preduţ Liviu . 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Doamna secretar roagă pe d-nii consilieri să facă prouneri pentru 
preşedintele de şedinţă. 
 Dl.Niţi propune pe dl.Lică,iar dl. Nicolescu pe dl.Nicolae.Se supun la vot 
cele două propuneri şi dl.Nicolae este ales cu 8 voturi pentru. 

Domnul preşedinte de şedinţă ,Nicolae Ion  prezintă ordinea de zi 
modificată, pe care o supune spre aprobare. 
              1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 
             2.Revocarea Hotărârii Consiliului Local nr.59/2010. 
              3.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea impozitelor şi taxelor locale pe 
anul 2011. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Gheorghe Ioana 
            4.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea unui contract de închiriere la 
Căminul cultural. 

                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Ciulei Bogdan Nicu Ştefănuţ 
              5.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea achiziţionării a două tunuri 
antitanc cal.76 mm, model 1942,de la UM 01558 Târgovişte . 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Ciulei Bogdan Nicu Ştefănuţ 
              6.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea unui  nou depozit temporar 
pentru transferul de deşeurilor menajere din  comuna Cungrea,jud.Olt. 
                               Iniţiator: primar 

                                 Raportează: Alexe Dorel 
              7.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului locale pe anul 
2010. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Ciulei Bogdan Nicu Ştefănuţ 
              8.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.77 din 09.10.2009. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Alexandru Alexandra Daniela 
                 9.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se aprobă ordinea de zi modificată cu 11 voturi pentru. 
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 Dl.Lică:Referitor la revocarea HCL 59/2010 ,dacă au depus dosarele până la 
data apariţiei legii ar fi trebuit să le dea.La Drăgăşani toţi cei care au dat consiliile 
locale în judecată au câştigat.  
 Se prezintă materialele întocmite.Are cuvântul d-na Gheorghe. 
 Dl.Tudosiea:Ştiu că cei de la Legea 416 nu au fost scutiţi. 
 D-na Gheorghe:Am primit adresă de la Consiliul Judeţean Olt să-i scutim 
pe  veterani pentru tot terenul,nu numai pentru curte şi casă. 
 Dl.Ciulei prezintă referatul cu privire la contractul de inchiriere la Căminul 
cultural. 
 Dl.Niţi:Avem mai multe solicitări? 
 Dl.Tudosiea:E o firmă din Drăgăşani. 
 Dl.Ban :pentru curent îşi trage contor separat?,costă mult. 
 Dl.Tudosiea:Îşi pune by pass. 
 Dl.Ban:Aduce şi băuturi alcoolice? 
 Dl.Săndulescu:Cei care nu aţi fost la şedinţa de comisie trebuia să citiţi 
materialele înaintea şedinţei. 
 Dl.Preduţ prezintă referatul solicitat. 
 Dl.Niţi:Unde este fierul vechi? 
 Dl.Preduţ:Dl.Brătulete şi dl.Nicolescu trebuie să ştie. 
 Dl.Nicolescu:Cu tot respectul, eu nu am fost acolo! 
 Dl.Preduţ:Hai domnule,s-a spart un zid ca să se scoată utilajele şi nu ştiţi 
nimic? 
 Dl.Popa:De ce nu s-au tăiat? 
 Dl.Niţi:Dacă tot au fost aşa de mari,numai 1300 de kg au cântărit?Cum aţi 
constatat ce greutate au? 
 Dl.Preduţ:Dl.Săndulescu ştie, că a fost în comisie. 
 Dl.Niţi:Aţi împărţit banii amândoi? 
 Dl.Popa:El a luat şuruburile!Cine a luat fierul? 
 Dl.Preduţ:O firmă din Drăgăşani. 
 Dl.Niţi:Chemaţi-l pe Brătulete să ne spună ce s-a întâmplat cu el! 
 Dl.Nicolae:L-au încărcat,nu?Şi cât a rezultat? 
 Dl.Preduţ:Eu am făcut ce mi s-a cerut şi am plecat. 
 Dl.Lică:E clar!Pisica e în altă parte! 
 Dl.Nicolae:Şi banii cine i-a luat? 
 Dl.Ciulei:Nimeni,pentru că Vasile a vrut să ne dea banii,dar nu am ştiut în ce 
cont să-i bagăm,pentru că sunt pentru bugetul statului. 
 Dl.Popa:A fost tot Vasile? 
 Dl.Alexe:Banii trebuiau viraţi la stat şi nu s-a ştiut contul . 
 Dl.Nicolescu:Îmi aduc aminte când am adoptat hotărârea ,că  d-na secretar 
ne spunea că acesşti bani nu pot intra în contul şcolii şi că nu putem decât să luăm 
lucruri de aceeaşi natură.De un an mă rog să astupăm gaura din zid. 
 Dl.Popa:Fii lini ştit, că banii sunt în bugetul cuiva! 
 D-na secretar prezintă referatul cu rezerva de pruni. 
 Se fac înscrieri la cuvânt:dl.Săndulescu,dl.Popa,lista rămânând deschisă. 
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 Dl.Săndulescu:Referitor la revocarea hotărârii,noi am analizat cele două 
cereri în care oamenii solicitau acel drept,în comisii ,şi apoi am votat în cunoştinţă  
 de cauză că nu e legal.Era firesc ca Instituţia Prefectului să atace această hotărâre. 
Că aceşti oameni vor merge mai departe în instanţă,e treaba lor. 
 Cu impozitele şi taxele sunt de acord ca să fie la nivelul anului 2010,că şi aşa 
sunt mari şi le simţim fiecare în buzunar.Marea majoritate sunt pensionari şi zic să 
menţinem aceeaşi bază de impozitare,bonificaţia de 10% şi modificarea la satele 
aparţinătoare aşa cum am stabilit în comisie. 
 Referitor la căminul cultural,însăşi sala în care suntem face parte din el. 
Închiriem numai sala de spectacol.Trebuie specificat ce suprafaţă are.Cel care a 
făcut cererea a invocat chiar şi temeiul legal,respectiv Codul fiscal,cu taxa pe 
spectacol ,dacă el dă spectacol în sensul că aduce o trupă dance sau un ansamblu 
folcloric,aduce implicit un venit suplimentar primăriei.Cu 4-5 spectacole pe lună şi 
cu chiria, ajungem undeva la 10 milioane de lei vechi.Pentru că e la început, şi noi 
trebuie să atragem investitori locali,zic să percepem o chirie de 100 de euro pe 
lună. Utilităţile:curentul,firma de pază,igienizarea,zugrăvitul,vor fi suportate de cel 
care închiriază.Sunt de acord cu 100 de euro pe lună plus 120 lei pe fiecare 
spectacol. 
 Cu tunurile,vă spun ceva.Chelului îi trebuie tichie!Am realizat infrastructura, 
avem drumuri asfaltate,fântâni înfrumuseţate cu apă nepotabilă,punţi cu 100 de 
milioane fiecare,ne mai trebuie tunuri....Chiar credeţi că sunt cu titlu gratuit?Şi 
ceasurile au fost aşa,apoi am aflat că trebuie să dăm pe ele 600 de milioane.Afişajul 
nu trebuia să depăşească 2.000 de euro şi a fost 15.000.Am zis să meargă o comisie 
din primărie să vadă cam cât ar face acoperişul la dispensarul uman, şi ni s-a spus 
că în jur de 75 de milioane.Noi am zis hai 100,dar am dat 800.Această atitudine a 
primarului este incomprehensibilă,are atâta nesimţire...Nu sunt de acord cu 
achiziţionarea celor două tunuri.Transportul ne costă peste 120 de milioane vechi, 
pentru amenajarea aplasamentului stabilit la intersecţia aceia ajunge la peste 1 
miliard ,pentru că aceste tunuri trebuiesc păzite,altfel ajung într-o noapte la fier 
vechi.Noi am stabilit ca monumentul istoric să fie la şcoala nouă sau la căminul 
cultural,nicidecum cu tunurile îndreptate în poziţie de tragere către Ibăneşti.Nu sunt 
de acord! 
 Cu mutarea depozitului, am discutat cu viceprimarul ,că e bine că se închide 
un focar de infecţie.Acest depozit va fi de la cruci pe dreapta, spre Oporelu. Acolo, 
dacă se aruncă anapoda,tot nimic nu facem.Luaţi buldo şi faceţi o groapă. Folosiţi-l 
pe Liviu Preduţ şi faceţi ceva să-i stea. 
 Cu rectificarea de buget sunt de acord. 
 Referitor la parcuri,am luat hotărâre anul trecut,dar nu ne-a fost adus la 
cunoştinţă că vom suporta nişte cheltuieli.Acum te sperii, de ceea ce vrea acest 
primar să angajeze primăria.Nu cred că nu i-ar sta bine cu un parc,dar nu e oportun, 
mai ales că trebuie să cofinanţăm cu 6 miliarde,plus alte cheltuieli neeligibile.Nu 
şiu care puteţi să spuneţi că e prioritar pentru comuna Cungrea, pentru nu ştiu câţi 
ani de aici înainte. 
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 Dl.Preduţ a spus ce face la Spătaru,dar consider că serviciul contabilitate 
trebuie să-şi facă datoria să însumeze indexul tuturor cetăţenilor şi să vadă dacă 
bate cu facturarea.Indexul adunat trebuie să bată cu contoarul.La citirea contoarelor  
se poate merge cu un cadrul din primărie,prin sondaj şi se elimină toate 
suspiciunile. 
 Fierul vechi ,de care nu ştim ce s-a întâmplat cu el,e o greşeală că atunci 
când s-a predat nu a fost un salariat de la primărie.Am fost contactat telefonic de 
Liviu Preduţ şi i-am spus că nu pot veni,să stau după Vasile,dar am toată încrederea 
în ceea ce face împreună cu un cadru didactic şi un salariat de la primărie.Această 
firmă să fie chemată de urgenţă,să prezinte chitanţa cu care s-au încasat banii şi 
dacă nu aţi luat banii când trebuia ,aceşti bani să fie la valoarea preţului de azi.D-na 
Gheorghe să stabilească penalităţile şi dobânzile la zi.Cu fierul vechi de la cămin e 
adevărat că au existat multe calorifere,plită electrică şi a fost adus la primărie.Dacă 
nu s-a făcut un proces verbal  şi nu s-a primit factură,e tardiv.Nu suntem organ de 
anchetă sau cercetări penale.De acest lucru trebuie să ştie dl.primar şi aşteptăm un 
răspuns. 
 Cu culesul prunilor,ajungem la o scrisoare pierdută.Facem tipologia omului 
arhaic,cine a cules şi pentru cine...Pe deal a fost nuntă.Zilnic primeam telefoane că 
oamenii se duc la cules.Foarte bine că au luat cum s-au priceput,pentru că cei din 
comisia locală nu aţi luat măsurile care se impun.Dacă aş fi al dracu,aş face astfel, 
pentru că aţi luat bani pe fond funciar,până când aţi luat bani,să vi se impută din 
urmă.Aţi dat loc speculaţiilor şi furturilor.Noi,consilierii locali,ce vină avem că 
lumea ne ia cu huo!?Dacă poliţia ajuns să strige „ieşi afară javră ordinară”,o să ne 
strige şi nouă oamenii,pentru că nu stăpânim problema la nivel de comună.Ne 
întâlnim o dată pe lună şi nu ne mână problema comunităţii ,ci ştatul de plată!Dacă 
aş zice să nu mai luăm bani,nu ştiu cîţi dintre dvs. aţi accepta.Acolo unde vârful e 
slab,acolo unde vârful nu-şi dă seama de greutatea şi complexitatea problemelor de 
înfruntat,vor exista discuţii şi eludări ale legii.Zic să facem tot efortul să nu mai 
bârfim ,şi indiferent de la ce partid suntem PSD sau PDL ,să ne unim eforturile să 
facem ceva pentru comuna asta.Să ne dăm mâna,pentru că nu e o intenţie rea din 
partea mea.Vreau ca în şedinţele de comisii să discutăm mai pe larg problemele şi 
să nu mai antagonăm  discuţiile în plen. 
 Dl.Niţi:Pentru că a venit dl. Cazacu, să ne spună ce e cu fierul vechi. 
 Dl.Preduţ:Hai, spune ce mi-ai zis şi mie până acuma! 
 Dl.Cazacu:Eu nu am cheile de la magazie!D-na Tudosiea le ţine pe toate! 
 Dl.Tudosiea:Înainte le-a avut d-na Niţi! 
 Dl.Cazacu:Eu nu le-am avut niciodată! 
 Dl.Preduţ:Eu aşa am ştiu! 
 Dl.Cazacu:Nu le luam de la poartă când aveam nevoie?E o plită la 
magazie,mai sunt nişte calorifere...Mergem să ne uităm! 
 Dl.Popa :Mergeţi dl.Niţi să vedeţi ce e acolo ! 
 Dl.Lică :Referitor la revocare,am zis că poate se găseşte o altă portiţă. 
 Cu impozitele şi taxele sunt de acord să fie la nivelul anului 2010. 
 D-na Gheorghe :Nu mai sunt la nivelul lui 2010 ,dacă le reduceţi la satele 
aparţinătoare,sunt mai mici. 
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 Dl.Lică :Cu discoteca sunt de acord,în afara introducerii băuturilor alcoolice 
şi a tutunului.Aş fi vrut introducerea horei  sâmbătă după masă. 
 Cu cele două tunuri ,îmi pare rău că nu putem să apărăm ce avem.S-a luat şi 
vulturul.Nu mai discut de aprobare, pentru că nu au poziţie bună de tragere,trebuia 
lângă biserică !Imaginaţia domnului primar este bolnavă ! 
 Cu groapa de gunoi sunt de acord,dar să fie amenajată. 
 Sunt lămurit cu fierul, vina e a lui Vasile că a uitat să plătească ! 
 De la culesul prunelor,cei care au recoltat să ne dea o ţuică şi magiun ! 
 Dl.Popa :Problemele fură amplu discutate.Eu aş fi mai dur.Domnilor şi 
doamnelor,nu mă puteţi învinui că sunt iraţional.Mereu am spus lucrurilor pe nume 
şi cred că şi în acest moment diagnosticele mele au fost cum le-am prevăzut. 
 Dl.Niţi :Domnilor,mai sunt doar patru calorifere ??!!! 
 Dl.Popa :Lucrăm în derâdere,în bătaie de joc !Venim de formă în şedinţele 
de consiliu şi toţi suntem de acord cu tot ce se dezbate !Primăria s-a privatizat ?Eu 
cred că da,dacă şi din agricultură se iau bani în scop personal. 
 Cu taxele sunt de acord. 
 Ce se întâmplă la noi e tipic PD-L,de la vârf.Referitor la tunuri,a fost amplu 
dezbătută problema unui primar PD-L de Gorj,care a achiziţionat 2 tunuri cum 
vrem noi, şi toată lumea a zis că a dat banii pe o prostie.Cine a iniţiat-o nu e 
sănătos !Un plug nou cumpărat ţi-l ia noaptea de la poartă !Dacă luăm 2 tunuri 
antitanc, să luăm şi antiaeriană !Ei ne dau scutul,afetul şi ţeava.Nu ne dau restul, 
cum ar fi sistemul ocular.Ne dau fiare vechi,ca simbol.E mare îndrăzneala,când la 
toată lumea le chiorăie maţele,când nu e un conducător nehulit ! 
 Şi închirierea e anapoda.E primăria aici !Nu ne desparte decât un zid.Dacă ar 
fi fost separat aş mai fi zis.Ştiţi bine ce rămâne după o discotecă.E groaznic !Nu aş 
fi de acord.Care WC îl folosesc ?Ştiţi ce va fi cu acest local pentru o brumă de 
bani ,pe care îi dăm cum vrem? 
 Cu parcurile, turbez când aud.Tu primar ,să scoţi din buget atâţia bani,când 
toţi înjură pentru panta de la pod şi că ai adus doi cântăreţi,care cântă mai prost ca 
pe placă...Nu se poate aşa ceva !Acum se impune demisia !Se cere demisia 
Preşedintelui şi a Primului-ministru !Nu se mai poate ! 
 Cu prunii s-a despărţit lumea în două.Cei care au cules înjură pe cei care i-au 
pârât,cei care nu au mai apucat,pe cei care au apucat şi tot aşa.E determinat de 
incompetenţa şi rătatea primarului !Doctorul are vreo formă cu primăria ? 
 D-na secretar :Nu. 
 Dl.Popa :Ştiţi că Vătafu a luat într-o zi 70 de saci ?Apoi pe vale făcea 
gargară « ce dacă e naşu ,că e un porc ! »A lui Diniţă nu a iertat nimic şi pe nimeni 
pe unde a fost,de la fiare,motorină şi chiar calitatea lui morală lasă de dorit. 
 D-le Cazacu,ai cules sau nu prune în deal ? 
 Dl.Cazacu :Am cules pentru doctor. 
 Dl.Popa :Cetăţenii de la Oteştii de Jos au fost învăţaţi ca la CAP ,dar când 
 s-a strâns cureaua,au năvălit pe aria primăriei.Când au văzut că nu mai au loc de 
alţii s-au hotărât să vină la primărie.S-a ştiut că sunt prunii primăriei şi trebuiau 
gestionaţi ca atare.Trebuia să se ia măsuri !O comisie formată din consilieri,  
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evaluator ,avem administrator ,aduceam la cunoştinţă populaţiei « nu aveţi ce căuta 
în deal la pruni,sunt ai primăriei » sau dacă tot au luat ,puteaţi să le ziceţi să ia  
 fiecare câte o plasă pentru gem.E neglijenţă şi însuşire de bunuri !Dacă doctorul 
nu a avut cerere sau contract,ce a căutat acolo ?Zic ca primarul să plătească 
producţia de prune /ha şi el să-şi recupereze banii de la moaşa,naşa,nepotul lui 
Pleantă….Ştiţi şi dvs. d-le Ban că nepotul lui Pleantă a cărat prune ! 
 Dl.Ban :Eu nu am fost !Alo !Dacă m-ai învinuit ,cine ţi-a spus ? 
 Dl.Popa :Nu am zis că ai luat prune,ci ,că ştii că a lui Pleantă a cărat prune ! 
 Dl.Ban :Ai îmbătrînit degeaba ! 
 Dl.Popa :Mulţumesc !Să se facă ceva şi să plătească doctorul veterinar ! 
 Dl.Tudosiea :E târziu acum.Prunele s-au dus ,tot la cine a cules de ani de 
zile ! 
 Dl.Popa :Ce răspunde PD-L de plantaţie ?Mai ţineţi minte ce tam-tamuri 
făceaţi acum 2 ani ? 
 Cu rectificarea, îmi pare rău că trebuie să fiu de acord. 
 Fierul vechi,e tot un semn de întrebare,pentru că ne încârduim tot cu 
ţiganii.Trebuie să există o formă. 
 Dl.Preduţ :De ce nu-şi asumă directorul răspunderea ? 
 Dl.Popa :Depozitul nou nu mai afectează satele,localnicii şi e foarte bine 
amplasat în vîlceaua aceia. 
 Aseară am auzit că ministrul care ne-a vizitat şi pe care l-am făcut cetăţean 
de onoare, a trecut la aripa Frunda,care vrea să se desprindă din UDMR.Unii sar ca 
gogoaşa în tigaie. 
 Dl.Ban :Eu nu am luat o prună ! 
 Dl.Popa :Nu ai cărat,dar ştii că a fost Porumbelu ! 
 Dl.Săndulescu :Porumbelu a dat startul la cules în deal şi a vândut cu 50.000 
lei vechi sacul.El e sluga credincioasă a primarului,iar dl.Cazacu a predat oamenii 
pentru cules,că tot erau în timpul serviciului ! 
 Dl.Cazacu :Aduceţi dovezi ! 
 Dl.Popa :Stai liniştit că e un film !Când a venit Vizonie în deal nu aveai 6 
saci ? 
 Dl.Cazacu :Nu !,poate de gunoi... 
 Dl.Popa :Să plece PD-L ! 
 Dl.Tudosiea :Acum dai afară şi funcţionarii publici ? 
 Dl.Popa :Funcţionar public e şi poliţistul care cară de 4 ani prune !Cară şi 
poliţia ! 
 Dl.Tudosiea :Ce ,în trecut nu căra ? 
 Dl.Popa :De 20 de ani tot cară. 
 Dl.Ban :Cu tancurile nu sunt de acord !Pot să facă un monument cu cruce , 
nu tunuri şi puşti !Monumentul de la Spătaru ar trebui renovat,că e vai de el.Cu 
gunoiul ,ar fi bine să se strângă tot gunoiul din comună.Mai bine cu banii pentru 
tunuri am lua pubele. 
 Dl.Popa :Banii pentru tunuri din ce fonduri le cumpărăm ? 
 Dl.Ciulei :Din bugetul local. 
 Dl.Popa :E deturnare de fonduri, din ce capitol ? 
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 Dl.Ciulei :Au fost prevăzţi bani pentru renovarea monumentelor. 
 Dl.Popa :De la renovarea monumentelor până la tunuri ,e cale lungă... 
 Dl.Ban :Cu prunele,dacă dl.director ştie cine le-a cules să facă plângere la 
poliţie. 
 Dl.Popa :Ai văzut că d-na secretar a prezenat lista cu cei care au fost.Au fost 
şi alţii ,şi eu nu am comentat !Să chemăm DNA-ul să ne scoată din beznă.Dacă nu 
se depun banii,40-50 de oameni,vor veni la primărie să ceară socoteală.Procurorul 
şi Curtea de Conturi vor declanşa anchetă pentru neglijenţă şi abuz,ca să nu mai 
spun că poate apar şi alte infracţiuni. 
 Dl.Niţi :Mereu am spus că nu putem aproba ceva ilegal.Cu taxele e bine să 
facem pe zone. 
 Cu căminul ar trebui să punem o clauză să facă şi curăţenie şi să suporte 
eventualele pagube. 
 Referitor la tunuri,am făcut armata la Mărăşeşti,Mărăşti şi Oituz,dar nu am 
mai văzut tunuri antitanc pe unde am umblat. 
 Dl.Preduţ :Greşeală,sunt foarte multe ! 
 Dl.Niţi :Plătim miliarde pentru pază.Nouă ne iau şi fierul vechi din 
poartă,dar din câmp !Să creem un loc de muncă nou !Ne facem planuri pentru 
2012 ! 
 Cu depozitul nou,e bine,dar cu se va amenaja locul ?Cu vreo firmă ? 
 Dl.Alexe :Nu,cu buldo. 
 Dl.Niţi :Credeam că buldo e de muzeu.Să nu cumva să închiriem alte 
utilaje şi al nostru să se odihnească în curte ! 
 Dl.Alexe :Acolo ar trebui făcută o groapă. 
 Dl.Preduţ :De 50/50,cu o singură intare. 
 Dl.Niţi :Nu înţeleg ce e cu rectificarea asta.Nu am redus salariile cu 
25% ?,acum mai reducem iar ? 
 D-na Gheorghe :Acum se reduc investiţiile,cheltuielile materiale. 
 Dl.Niţi :Nu văd rostul acestui parc.E o investiţie foarte mare. 
 Dl.Popa :Comuna e în mijlocul unui parc.Primarul trebuie să oblige oamenii 
să –şi facă fiecare curat în dreptul lui.Rar vezi comună ca a noastră,dar la noi se  
angajează oameni pentru voturi ! 
 Dl.Niţi :N-o să mai aibă timp ! 
 Dl.Tudosiea :La parcuri hotărârea e legală ? 
 D-na secretar :Dacă sunt bani,da. 
 Dl.Popa :Mai avem de dat bani la firme ? 
 Dl.Ciulei :Da. 
 D-na secretar :Chiar ieri am avut un proces cu o firmă. 
 Dl.Săndulescu :Marea majoritate a agenţilor economici ,cu care a colaborat 
dl. primar ,ne dau în judecată şi cer şi cheltuielile ,şi dobânzile.Nu a plătit nimic 
integral,nici jocurile,nici punţile,fântânile,ceasurile...Când va veni Curtea de 
Conturi nu mă sperie, decât că vom fi luaţi la purecat şi supuşi la întrebări.Nu ştiţi 
ce înseamnă Curtea de Conturi. 
 Dl.Niţi :D-le Ciulei,pentru şedinţa viitoare vrem toate datoriile de la 
începutul mandatului primarului. 
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 Dl.Popa :Stancana a lăsat bani în cont când a plecat.Aţi văzut model de 
administrator financiar ?Şi toţi l-aţi dat cu huo ! 
          Se supun la vot proiectele de hotărâri. 
        Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea impozitelor şi taxelor locale pe 

anul 2011-11 voturi pentru rectificarea zonei de încadrare şi a rangului,bonificaţia 
10% pentru achitarea tuturor mpozitelor. 
 
            Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea unui contract de închiriere la 
Căminul cultural-11 voturi pentru echivalentul a 100 de euro chiria şi 120 lei taxă 
pe spectacol. 
 

              Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea achiziţionării a două tunuri 
antitanc cal.76 mm, model 1942,de la UM 01558 Târgovişte -1 vot pentru-
dl.Nicolescu,3 abţineri-dl-Tudosiea,dl.Tudor şi d-na Vînă,iar restul sunt impotrivă. 
 
              Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea unui  nou depozit temporar 
pentru transferul de deşeurilor menajere din  comuna Cungrea,jud.Olt-11 voturi 
pentru. 
 
              Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului locale pe anul 2010-
11 voturi pentru. 
 
              Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.77 din 09.10.2009-3 
abţineri :dl.Tudosiea,dl.Tudor şi d-na Vînă,restul împotrivă. 
 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                    Preşedinte,                                     Secretar, 
                NICOLAE Ion                             ANDRONIE Gabriela 
 


